
Sdr. Omme menighedsråd 
Menighedsrådsmøde 

Mandag den 8.1.25  kl. 17.30 i 
Sognehuset 

 
Til stede:  
Jette Rosendal, Poul Bindesbøl, Peter Sigsgaard Sørensen, Dorte Mouritsen, Peter Bolther, Annette 
Noor Baandrup, Ulla Kronborg Jørgensen 
 

 Punkter: Ansvarlig:  Orientering: Beslutning: 

1. Godkendelse af dagsorden UK  
  

 Godkendt med 
tilføjelse af punkt 5 
og 6.  

2. Nyt fra formanden: 
Hængepartier 
Kurser og temadage 
Sikkerhed i mails m.m. 

UK Der sendes regning til 
Verner Kristensen på 
jordleje 2024. 
MR deltager i 
temadagen i Billund. 

 

3. Arbejde i udvalgene UK Alle udvalg holder 
møde inden den 1.3. for 
at lægge en plan for 
årets arbejde.  

Alle udvalg 
refererer på mødet 
i marts.  

4. Evaluering af julen m.m. JR Godt samarbejde med 
skolen.  
3 julegudstjenester, 
som alle var godt 
besøgt.  
Meget fine pakker til 
julehjælp, men en 
udfordring, hvis ikke 
pakkerne kan afhentes i 
det tidsrum, der er 
annonceret.  
 

JR tager kontakt til 
Steffen for at takke 
for indsatsen og 
høre om mulighed 
for et samarbejde 
igen i år. 

5.  Opgørelse/flytning af midler 
for Sdr. Omme Sogns 
menighedspleje 

PEB  Vi beslutter at 
kontoen må 
nedlægges og at 
pengene må 
overføres til vores 
ordinære konto.  

5. Kapellet – plads til kister  PS Der er ikke kommet 
svar fra provstiet, så 
punktet udsættes til 
næste gang.  

 

6.  Kirkegårdsdige PS Kirkegårdskonsulenten 
har foreslået i forhold 

Kirkegårdsudvalget 
arbejder videre 



til strategiplanen, at der 
plantes træer langs 
diget ud til 
hovedgaden.  

med projektet hen 
over sommeren.  

7. Klage over kirkegården  PB Personalet gør deres 
bedste på kirkegården, 
men faktorer som 
sygdom, vejrlig og 
andre udefra 
kommende faktorer kan 
spille en rolle i 
øjebliksbilledet.  

 

8. Introduktion til ChurchDesk ANB Annette gav en 
gennemgang af 
Churchdesk, som er 
vores interne 
kommunikationsmiddel. 
Opfordring: referater 
fra udvalgene lægges 
ind i filer.  

 

9. Evaluering af julekoncert + 
ønske om lyd 

ANB Julekoncerten var en 
kæmpes succes og vi vil 
meget gerne gentage 
det. Aktivitetsudvalget 
arbejder videre med 
projektet, så koncerten 
kan gentages i år.  

Peter  S. og Annette 
undersøger prisen 
på 
forstærker/højttaler 
og vender tilbage til 
MR. 

10. Organiststilling/orgeltangenter ANB Ansættelsesudvalget 
har som første prioritet 
at arbejde med et 
stillingsopslag som 
organist.  

Annette indhenter 
et konkret tilbud på 
udskiftning af 
ødelagte tangenter 
på orglet.  

11. Hjælp til ulvetime den 3.2. og 
den 3.4. 

ANB Dorte hjælper den 3.2. 
og Ulla den 3.4.  

 

12. Evt.   Grundet overforbruget i 
2024 opfordres det til, 
at budgettet for 2025 er 
under stram styring.  

 

13. Oplæsning og godkendelse af 
referat 

UK   

13. Lukket punkt  DM/UK   

 
 
 
 



____________________________________               _____________________________________ 
Ulla Kronborg Jørgensen   Poul Skaarup Bindesbøl 
 
 
 
 
___________________________________                ____________________________________ 
Dorte Mouritsen   Peter Eli Bolther 
 
 
 
 
 
___________________________________  ____________________________________ 
Peter Sigsgaard Sørensen   Jette Rosendal 
 
 
 
 
 
       
       
       


